
Protokół nr 4 - 2023/2024  

z zebrania Rady Rodziców przy Zespole Szkoła Podstawowa i Przedszkole w Biskupicach im. 
Bolesława Chrobrego, ul. Szkolna 2, 62-007 Biskupice 

z dnia 15.11.2023 r. 

 

Przebieg zebrania: 

1. Na zebraniu obecnych było 11 członków Rady Rodziców (zgodnie z załączoną listą 
obecności) oraz Pani Dyrektor Adelina Prylińska. 

Pani Dyrektor przedstawiła najważniejsze wydarzenia w szkole: 

- W sprawach kadrowych - w listopadzie po rocznym urlopie na podratowanie 
zdrowia nie wrócą jednak nauczycielka geografii Pani Michalina Trepińska oraz 
nauczycielka matematyki Pani Hanna Silbernagel, zostaną utrzymane zastępstwa w 
takiej formie jak dotychczas. 

- Pani Dyrektor zapewniła, że realizowana jest już w szkole również pomoc 
psychologiczno-pedagogiczna i wszystkie dzieci z takimi potrzebami są zaopiekowane. 

- W szkole z powodzeniem działa już dystrybutor wody. Ustalono, że rachunki za 
dystrybutor będą opłacane przez szkołę, a Rada Rodziców będzie przekazywać na tę 
opłate pieniądze przelewem na konto szkoły jako darowizna; 

- W tym tygodniu w szkole organizowany jest Światowy Dzień Tabliczki Mnożenia, 
wpłynęła przy tym prośba od Pani Magdaleny Kubackiej o dofinansowanie 
upominków; 

- W dniu 21.11.2023r. w szkole odbędzie się dyskoteka andrzejkowa, stąd prośba od 
Samorządu Uczniowskiego pod opieką Pani Jolanty Schneider, o dofinansowanie 
przez Radę Rodziców DJ-a na dyskotekę ; 

- została udostępniona „salka pod mostem” wyposażona w monitoring jako sala bez 
telefonu dla uczniów, gdzie dzieci mogą w ciszy spędzić przerwy; 
 

2. Ze strony Rady Rodziców zostały poruszone następujące kwestie: 

- Jakość obiadów – Pani Dyrektor zapewniła nas, że jakość obiadów znacząco się 
poprawiła i są smaczne. Poza tym szkoła na obiady ma dwa przetargi od wrzesień do 
grudzień 2023 oraz od stycznia do czerwca 2024, na chwilę obecną odpowiedziały na 
przetarg tylko dwie firmy; 
 
- poruszona została również kwestia picia herbaty przez dzieci oraz związanej z tym 
możliwości spożywania śniadania na stołówce. Pani Dyrektor wyjaśniła, że tylko te 
dzieci, tyczy się to głównie klas 4-8, które mają wykupioną herbatę mogą spożywać 
śniadanie na stołówce- bo dla nich musi się znaleźć miejce. Od 01.12 szkoła planuje 
zmienić grafik przerw śródlekcyjnych – o godz. 9.40 oraz o godz. 10.30 będą przerwy 
śniadaniowe z możliwością jedzenia śniadań przez dzieci na korytarzach szkoły; 
 



- Rada Rodziców poprosiła o uwzględnienie różnych godzin zebrań z rodzicami przy 
planowaniu grafiku. Pani Dyrektor zapewniła, że powróci podział godzinowy na klasy młodsze 

i starsze; 
- poruszona została kwestia wznowienia prac Rady Rodziców nad wprowadzeniem 
ograniczenia korzystania w szkole z telefonów przez dzieci. Rada Rodziców wniosek 
poddała pod głosowanie, który został przyjęty -7 osób za oraz 4 osoby przeciw. 

3. Przewodniczący Rady Rodziców poinformował o możliwości ponownego uczestnictwa 
Rady w dorocznym Kiermaszu Świątecznym w dniu 17.12.2023 na podobnych 
zasadach jak to się odbywało w zeszłym roku. Szczegółowe ustalenia organizacyjne 
odbędą się w trybie online lub na następnym spotkaniu.  

 

Przewodniczący Rady Rodziców                                      Sekretarz Rady Rodziców 

Waldemar Meller                                                               Magdalena Wojciechowska 


